
 

 

 

 

 

Folketinget  

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 

 

 

København, den 21. september 2007 

 

 

 

 

Folketingets fødevareudvalg har ved skrivelse af 20. september 2007 anmodet om min 

besvarelse af følgende spørgsmål vedr. forslaget om at nulstille udtagningsforpligtelsen 

i 2008. 

 

 

Spørgsmål nr. 346 

”Vil ministeren i forlængelse af ministerens svar på FLF alm. del - samrådsspm. BY 

den 20. september 2007 oplyse, om forslaget om at nulstille udtagningsforpligtelsen 

i 2008 både vedrører arealer omfattet af 1-årige brakaftaler og arealer omfattet af 

flerårige brakaftaler, samt oplyse hvor mange af henholdsvis 1-årige og flerårige 

brakaftaler, der er indgået vedrørende 2008, og hvor store arealer dette vedrører?” 
 

 

Svar: 
 

Forslaget om at nulstille enkeltbetalingsstøtteordningens udtagningsforpligtelse i 2008 

berører ikke de særlige muligheder for at anmelde (som støtteberettigede udtagne area-

ler) arealer, som har modtaget støtte under landdistriktsstøtteprogrammet, dvs. arealer 

med MVJ-tilsagn (129 ha) og arealer, som har modtaget skovrejsningstilskud (3.303 ha). 
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